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    SALA FUNKTIONSRÄTTSRÅD  
 

Anteckningarna anmäls till kommun- 
styrelsens ledningsutskott. 

 
 

SALA KOMMUN 
Kommunstyrelsens förvaltning 
Box 304 
733 25 Sala 

Besöksadress: Stora torget 1, Sala 
Växel: 0224-74 70 00 
Fax: 0224-188 50 
Kommun.info@sala.se 
www.sala.se 

Nina Nilsson 
Sekreterare KFR 

nina.nilsson@sala.se 
Direkt: 0224-74 78 05 
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Mötesanteckningar 6 maj 2024, kl 14.00-15.40 
Närvarande  
Johanna Ritvadotter (V), ordförande  
Cecilia Viman (SD), ledamot 
Nina Nilsson, sekreterare  
Kristin Hedman, stadsträdgårdsmästare deltog under sitt ärende 
Marco Helmisaari, kommunikatör deltog under sitt ärende 
   
Ordinarie representanter  
Ingela Lundin RSMH 

Helen Lindermann Demensföreningen 

Jan Berndtsson Dyslexiföreningen 

Ersättare  

Gerd Geerhold Synskadades förening 

 

1. Föregående mötesanteckningar 

Genomgång av föregående protokoll, församlingen fortsatte att diskutera 
hörselslinga i GA-salen. Retur på Åkraskolan. 

2. Information från organisationerna 

RSMH kommer att titta på ny lokal vilket känns väldigt spännande. Tyvärr 
har Sala kommun varit lite sena med årets utbetalning av bidragen. Nya 
tjänsten att söka bidrag var inte jättesmidig, men det var första året så ser 
framemot lite förbättringar till kommande år. 

 

Dyslexiföreningen hoppas på att få till en handlingsplan gällande dyslexi. 
Önskan att få till ett bättre arbetsklimat gällande dyslexi i skolan.    
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Demensföreningen informerar om att Sala Väsby arbetar tillsammans med 
anhörigteamet för att göra utredningar gällande demens. Anhörigträffar 
med olika inslag, nu senast bland annat information om framtidsfullmakt.  

 

Synskadades förening har trivselträffar var fjortonde dag. Vi brukar vara en 
20-25 personer på våra träffar. Vi hoppas snart få till syntolkad film. 100-
årsjubileum för synskadades vänner på slottet i Västerås. 

 

3. Information från kommunen 

Från Kommunstyrelsen och Kommunfullmäktige informerar Johanna Ritva-
dotter om 400-årsfirandet den 15 april.  
 

4. Kristin Hedman, stadsträdgårdsmästare, Nämndinitiativ om 
sandbord  

Kristin Hedman, stadsträdgårdsmästare informerar om att det inkommit ett 
Nämndinitiativ om ett sandbord. Det nya sandbordet kommer att bli till-
gängligt från flera håll. Sandbordet kommer att placeras bredvid den befint-
liga sandlådan.  

 

5. Marco Helmisaari, kommunikationsenheten om tillgänglighet på 
Sala kommuns 

Marco Helmisaari, kommunikatör, inleder med att visa upp Inkluderings-
barometerns Guld-diplom för sala.se. DOS-lagen, offentliga webbplatser ska 
vara tillgängliga. Två stora krav, det första kravet är att man ska tillgänglig-
hetsredogörelse och det andra är att man ska följa en europeisk standard. 
Det senare handlar om riktlinjer och kriterier hur man ska bygga olika 
plattformar med tanke på tillgänglighet och inkluderande design. 

Fyra grundprinciper, möjlighet att uppfatta, hanterbart, begripligt och ro-
bust. 

Myndigheten för digital förvaltning, DIG, gör olika övervakningar av webb-
sidor. Vi har blivit granskade vid några tillfällen och fått synpunkter på hur 
vi kan förbättra. Och vi har kunnat förbättra just de synpunkter vi fått. 
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Det finns alltid utvecklingsområden, inte vad gäller den tekniska delen, men 
internutbildning av våra interna redaktörer. 

Jan Berndtsson, Dyslexiföreningen, undrar om uppläsbartext. 
Marco Helmisaari svarar att det på alla sidor finns det en högtalarikon som 
man kan trycka på och få sidan uppläst. Kontraster på hemsidan är viktigt. 

Cecilia Viman, SD, visar Salas hemsida och Vännäs kommuns hemsida.  
Marco Helmisaari svarar att han tar med sig synpunkten till framtida 
omgörning av sala.se.   

 

6. Övriga frågor 

Helen Lindermann, Demensföreningen undrar vad som händer med repro-
avdelningen.  
Joakim Stål, enhetschef svarar: 
Vi har under våren drabbats av sjukdom och frånvaro på både arbetsledare 
och personal på repro vilket har ställt till det för både kunder och oss som 
arbetsgivare. Vi jobbar hårt för att lösa detta och som en del i planeringen 
framåt för att få till det bättre kommer vi att flytta repro från Drottning-   
gatan till Fabriksgatan. Flytten kommer att ske i två steg och vi beräknar 
vara i gång igen efter sommaren. Vi är jättetacksamma att föreningarna an-
vänder sig av repro och jag beklagar verkligen att det inte har fungerat som 
vi vill.  
Kontakta gärna Ulf Hedström (0224-749811,  ulf.hedstrom@sala.se) som är 
Teamledare hos oss och har hand om driften för hela reproavdelningen. 
Han kan svara på detaljer kring öppettider, beställningar och leverans m.m. 

Helen Lindermann, Demensförening undrar vem Isaac är? Det står Isaac i 
guld på gruvarbetaren vid järnvägsstationen.  
Kristin Hedman svarar: 
Bo-Åkes son heter Isaac så det är möjligt att han skrivit in det, han är också 
konstnär och de hjälps åt en del. 

 

7. Sammanträdesdagar 2024 

Nästa möte är måndagen den 16 september kl 14.00. 

16 sep, 2 dec 

Vid mötesanteckningarna 
Nina Nilsson 

mailto:ulf.hedstrom@sala.se

